

童軍活動通告

為促進學生德、智、體、群、美五育的平衡發展，本校於恆常課程中增設童軍課程，透過有趣味及啟發性的活動，以遊戲、唱歌、故事及生活學習體驗，讓學生快樂健康成長。

有關安排如下：

童軍集隊時間：逢星期五於上課時間內，在課室或籃球場進行。

服飾：本校運動服，配戴由學校贈送之小童軍領巾及巾圈。(不用額外購買制服)

* 請於 9 月 12 日(星期五)交回班主任處。

順德聯誼總會

屯門梁李秀娛幼稚園

2025 年 9 月 5 日



回條

敬覆者：

本人 願意 / 不願意 敝子弟參加童軍活動。

此覆

順德聯誼總會 屯門梁李秀娛幼稚園

家長簽署：_____

學生姓名：_____ ()

日期：_____

Notice for Scout Activities

To promote the balanced development of students' moral, intellectual, physical, group, and aesthetic education, our school has added a scouting program to the regular curriculum. Through engaging and inspiring activities such as games, singing, storytelling, and experiential learning, we aim to help students grow happily and healthily.

The arrangements are as follows:

Scouting Team Time: Every Friday during class hours, held in the classroom or basketball court.

Attire: School sportswear, along with the little scout scarf and woggle provided by the school. (No need to purchase a uniform separately)

* Please submit the slips by September 12 (Friday) to your class teacher.

Shun Tak Fraternal Association

Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten

5 September , 2025



Reply Slip

To school:

I [am willing / am not willing] for my child to participate in the scout activity.

Shun Tak Fraternal Association Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten

Parent Signature: _____

Student Name: _____ ()

Date: _____